

Date: 24/07/2026

التاريخ: 2026/07/24م

To: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

**Subject: The Annual General Meeting
Resolutions of Al Firdous (P.J.S.C.)**

**الموضوع : قرارات اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة
الفردوس (ش.م.ع)**

Dear Mr. Hamed,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

With reference to the above subject, we are pleased to announce the resolutions of the Annual General Assembly Meeting of Al Firdous PJSC, which was held today, Friday, 24.07.2026, at exactly 11:00 AM.

The attendance and voting percentage of the esteemed shareholders was (55.3009%), constituting a legal quorum, with 100% of the votes represented in person. There were no attendances or votes by proxy.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه يسرنا الإعلان عن قرارات اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة الفردوس (ش.م.ع) والذي عقد اليوم الجمعة الموافق 2026.07.24 في تمام الساعة 11:00 صباحا وكانت نسبة الحضور والتصويت للسادة المساهمين (55.3009%) النصاب القانوني ، منها 100% بالأصالة و لم يوجد أى حضور أو تصويت بالوكالة.

The details of attendance and registration were as follows:

و جاءت تفاصيل الحضور و التسجيل كالتالي:

- The quorum of the meeting reached 55.3009%, all of whom were present in person. The quorum was calculated based on the number of votes of the shareholders through the Dubai Financial Market electronic services system, and there was no physical attendance at the meeting.

- بلغ نصاب الاجتماع 55.3009% جميعهم بالأصالة - وقد تم احتساب النصاب على اساس عدد الاصوات المساهمين عبر نظام الخدمات الالكترونية لسوق دبي المالي و لم يسجل أى حضور شخصي فى مقر الاجتماع.

After discussing the topics on the agenda, the General Assembly took the following decisions:

وبعد مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول الأعمال اتخذت الجمعية العمومية القرارات التالية:

Decision	النسبة Percentage	القرار
1. Hearing and approving the Board of Directors' report on the Company's activities and financial position for the financial year ended 31.03.2026.	%99.9	1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 2026/03/31 والتصديق عليه.
2. Hearing and approving the Auditor's report for the financial year ended 31/03/2026.	%99.9	2. سماع تقرير مراجعي الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 2620/03/31 والتصديق عليه.
3. Discussing and approving the Company's budget and profit and loss statement for the financial year ended 31/03/2026.	%99.9	3. مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 2026/03/31 والتصديق عليها.
4. Discussing and approving the Integrated Report of the Company for the financial year ended 31/03/2026.	%99.9	4. مناقشة التقرير المتكامل للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2026/03/31 والتصديق عليه.
5. Discharging the Board members from liability for the financial year ended 31/03/2026.	%99.9	5. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2026/03/31.
6. Discharging the Auditors from liability for the financial year ended 31/03/2026.	%99.9	6. إبراء ذمة مدققي الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 2026/03/31.
7. Considering the Board of Directors' recommendation not to distribute dividends.	%99.9	7. النظر في مقترحات مجلس الإدارة بشأن عدم توزيع أرباح
8. Considering the Board of Directors' recommendation not to grant remuneration to Board members.	%99.9	8. النظر في مقترحات مجلس الإدارة بشأن عدم صرف مكافآت لأعضاء مجلس الإدارة.

9. Voting for appointing the new board members for 3 years, for the following names and the following voting percentage:	9. تم التصويت على تعيين السادة اعضاء مجلس الادارة لمدة 3 سنوات تالية و هم السادة التالي اسمائهم و نسب التصويت كالتالي:	
<u>Candidate name</u>	النسبة Percentage	أسم المرشح
1. Saeed Khalifa Al Rumaithi	%14	1. سعيد خليفة الرميثي
2. Hamda Khaled Bin Zayed	%14	2. حمدة خالد بن زايد
3. Adel Ahmed Khalifa Mohammed Al Falasi	%14	3. عادل أحمد خليفة محمد الفلاسي
4. Sheikh Midhat Kamil Kidwai	%14	4. شيخ مدحت كاميل كيدواي
5. Khalifa Khaled Bin Zayed Al Nahyan	%14.84	5. خليفة خالد بن زايد آل نهيان
6. Mohamed Bahaa Al Qaser	%14.15	6. محمد بهاء خيري القصير
7. Khaled Bin Zayed Bin Saqr Al Nahyan	%15	7. خالد بن زايد بن صقر آل نهيان
Total Shareholders' voting percentage on decision No. 9	99.9%	إجمالي نسبة التصويت المساهمين على البند رقم 9
10. Appointment of the auditors for the new financial year ending 31/03/2027 and determining their fees of 40,000/- aed + 5% VAT annually.	99.9%	10. تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية الجديدة التي تنتهي في 2027.03.31 و تحديد أتعابهم 40,000/- درهم + 5% ضريبة القيمة المضافة سنويا.

With kind regards

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام،،

Sheikh Khaled Zayed S. Al Nahayan
Chairman of the Board


الشيخ خالد بن زايد بن صقر آل نهيان
رئيس مجلس الإدارة